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یادداشت، اخبار و گزارش هایی از تازه های دانشگاه

نقش آفرینی دانشگاه آزاد اسلامی در رویداد 2018 همدان
وجود امکانات درخور در دانشگاه آزاد اسلامی می تواند پتانسیل خوبی برای نقش آفرینی در رویداد 2018 ایجاد کند؛ وجود خوابگاه هایی مانند 

هتل های 3 ستاره که میزبانی های متعدد فرهنگی- ورزشی در کل کشور داشته اند

حجت الاسلام فقیهی به »فرهیختگان« خبر داد 

 آغاز دور نوزدهم اعزام دانشگاهیان 
به عتبات بعد از ماه مبارک رمضان

در سال 2002 مجمعی با نام گفت وگوی کشورهای آسیایی شکل گرفت و استان 
همدان در سال 2004 عضو آن شد. این مجمع در دو زمینه گفت وگو و همکاری 
به فعالیت پرداخت؛ در این مجمع 34 کشـــور آسیایی ازجمله ژاپن، چین، کره، 
اندونزی، روسیه، ترکیه، مالزی، تایلند و کشورهایی که در حوزه گردشگری اغلب 
سرآمد هستند با یکدیگر همکاری می کنند. حدود یک سال پیش و در اجلاسی در 
بحرین پیشنهاد شد تا یک کشور از میان 34 کشور، یک شهر را به عنوان پایتخت 
گردشگری کشورهای آسیایی به مدت یک سال معرفی کند که این موضوع را به 
ایران واگذار کردند و ایران نیز پایتخت تاریخ و تمدن ایران زمین همدان را به این 
عنوان معرفی کرد. خرداد 96 اجلاســـی در کشور کامبوج برگزار شد که با توجه 
به ارائه خدماتی که ایران داشت، شهر همدان به عنوان پایتخت گردشگری آسیا 
مصوب و ابلاغ شد. در همین راستا رئیس واحد همدان در گفت وگو با »آنا« درباره 
رویداد 2018 توضیحاتی ارائه داده است. به گفته او استان همدان دارای برخی 
ویژگی هایی اســـت که باعث انتخاب مرکز این اســـتان در سال 2018 به عنوان 

پایتخت گردشگری آسیا شد. 
سعید جامه بزرگی با توجه به  ویژگی شهر همدان برای انتخاب پایتخت گردشگری 
کشـــورهای آسیایی توضیح داد: »نخســـتین موضوع آن است که همدان اولین 
امپراتوری ایران بوده و دومین موضوع وجود آثار باســـتانی بســـیار در همدان و 
موزه ها و طبیعت زیبای استان است.«رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان همدان 
با توجه به ساخت جاده های مناسب در این استان گفت: »این جاده ها دسترسی را 
به پایتخت کشور آسان تر و ارتباط را بسیار نزدیک تر کرده است. از زیرساخت های 
بســـیار خوب استان می توان فرودگاه را نام برد. این ویژگی ها باعث شده همدان 
از میان تمام اســـتان ها به عنوان پایتخت گردشگری کشورهای آسیایی در نظر 
گرفته و برگزیده شـــود.«دبیر هیات امنای استان همدان اظهار کرد: »برنامه های 
متنوعی از ســـال های پیش به منظور برپایی رویداد همدان 2018 در نظر گرفته  
شده، ازجمله ایجاد تغییرات اساسی در شهر و زیباسازی آن، ایجاد پیاده راه بسیار 
بزرگ در پایتخت تاریخ و تمدن ایران زمین که از آرامگاه بوعلی سینا تا تپه باستانی 
هگمتانه راه اندازی شده که می توان از آن به عنوان بزرگ ترین پیاده راه کشور نام 
برد. این پیاده راه به  نوبه خود به یک پایگاه گردشگری قوی در شهر تبدیل می شود 
و در نوع خود منحصربه فرد اســـت.«به گفته او دانشگاه آزاد اسلامی سهم بسیار 
خوبی در این رویداد دارد؛ این دانشگاه پتانسیل بسیار قوی در رشته شهرسازی و 
معماری دارد و می توان گفت که بسیاری از مسئولان از دانشگاه آزاد اسلامی واحد 

همدان فارغ التحصیل شده اند. اکنون در بحث شهرداری و نظام  مهندسی این 
دانشگاه صاحب سبک و رتبه است. این مسئول ادامه داد: »وجود امکانات درخور در 
دانشگاه آزاد اسلامی می تواند پتانسیل خوبی برای نقش آفرینی در رویداد 2018 
ایجاد کند؛ وجود خوابگاه هایی مانند هتل های سه ستاره که میزبانی های متعدد 
فرهنگی- ورزشی در کل کشور داشته اند.«جامه بزرگی ادامه داد: »زیرساخت هایی 
که در واحد همدان وجود دارد در این استان به صورت یکجا و متمرکز نیست اما 
در این دانشـــگاه این زیرساخت ها متمرکز است و به همین دلیل تعداد زیادی از 
میزبانی هایی که در استان همدان صورت می گیرد توسط دانشگاه آزاد اسلامی 
انجام می شود. این دانشگاه یک پایگاه گردشگری بسیار قوی را ایجاد کرده است.«
به گفته او سال 2018 با توجه به هماهنگی هایی که با استانداری به عمل  آمده 
بسیاری از میزبانی هایی که به مناسبت این رویداد برگزار خواهد شد به دانشگاه 
آزاد اســـلامی واگذار شده اســـت و این موضوع می تواند درآمدزایی مناسبی را 
داشـــته و تبلیغ خوبی برای دانشگاه آزاد اسلامی و به رخ کشیدن امکانات آن به 

جهانیان شود.« 
رئیـــس واحد همدان گفت: »یکی از بزرگ تریـــن برندهایی که در همدان داریم 
همین پایگاه قوی یعنی دانشگاه آزاد اسلامی است که باعث معرفی و تبلیغ این 
دانشـــگاه خواهد شد، البته باید در این مورد از موزه آماده واحد همدان که خود 

جاذبه بسیار خوبی برای گردشگری است، غافل نشویم.«

فرهیختگان عتبات دانشگاهی از آن برنامه هایی است که وقتی 
زمـان ثبت نـام آن در دانشـگاه ها شـروع می شـود، بـه قـدری 
اسـتقبال از آن از سـوی جامعه دانشـگاهی زیاد اسـت که هر 
سـال برای تعیین مشـمولان اسـتفاده از آن قرعه کشـی انجام 
می شـود؛ قرعـه ای که بـه دلیل محدودیت اعزام دانشـگاهیان 
و از بیـن جمعیـت کثیـری از ثبت نام کننـدگان انجـام می شـود 
و نکتـه جالـب آن هـم ایـن اسـت کـه هیچ کـس حاضـر نیسـت 
بـا وجـود همـه سـختی هایی که برای رسـیدن به مرحلـه نهایی 

اعـزام وجـود دارد، حتـی یـک قـدم هـم پا پس بکشـد. 
سـتاد عمـره و عتبـات دانشـگاهیان تـا بـه حـال توانسـته بـا 
برگـزاری 18 دوره از اعـزام عتبـات، تعـداد قابل توجهـی از ایـن 
قشـر را به این سـفر اعزام کند؛ افرادی که بسـیاری از آنها برای 
اولیـن بـار و از طریـق ایـن سـفرها بـه عتبـات اعـزام شـده اند، 
به طـوری کـه 63 درصـد از دانشـگاهیان اعزامـی بـه عتبـات 
در هفدهمیـن دوره بـرای اولیـن بـار بـه ایـن سـفر رفتـه بودنـد 
و شـاید همیـن مسـاله یکـی از اصلی تریـن دلایـل اسـتقبال 
دانشـگاهیان باشـد؛ چراکـه هزینـه پاییـن و همچنیـن امـکان 
اعزام با همکلاسـی ها باعث شـده دانشـجویان و دانشـگاهیان 

نتواننـد از رفتـن بـه ایـن سـفر دل بکننـد. 
هرچنـد هرسـاله اعـزام دانشـگاهیان برگـزار می شـود، ولی در 
طـول 18 دوره گذشـته اقدامـات مهمـی بـرای بهبـود شـرایط 
اعزام هـا صـورت گرفتـه اسـت و هرسـاله بالغ بر 20 هـزار نفر از 
دانشـگاهیان برای زیارت عتبات مبارکه راهی عراق می شـوند. 
حجت الاسلام فقیهی، رئیس ستاد عمره و عتبات دانشگاهیان 
دربـاره شـروع دور جدیـد از اعزام هـا گفـت: »اعزام هـای دوره 
نوزدهـم از بعـد از مـاه مبـارک رمضـان آغاز خواهد شـد، چراکه 
علاوه بـر آغـاز ایـن مـاه در ایـام امتحانـات دانشـجویان نیز قرار 
داریـم و امـکان اعـزام تـا پایـان ایـن مـاه وجـود نـدارد. البته در 
حـال حاضـر نیـز کارهـای مربـوط بـه برنامه ریـزی ایـن دوره را 

دنبـال می کنیم.« 

او دربـاره آمـار اعـزام دانشـگاهیان در هجدهمیـن دوره اظهـار 
داشـت: »در کل 317 کاروان را در هجدهمین دوره این سـفر 
اعـزام کردیـم کـه از ایـن تعـداد 280 کاروان مختص اسـاتید و 
دانشـجویان متاهـل، 30 کاروان مختـص دانشـجویان دختـر 
مجـرد و هفـت کاروان مختـص دانشـجویان پسـر مجـرد بـوده 

است.« 
رئیـس سـتاد عمـره و عتبـات دانشـگاهیان بـا بیـان اینکـه در 
مجمـوع 12 هـزار نفـر از دانشـگاهیان بـه ایـن سـفر اعـزام 
شـده اند، بیان داشـت: »آخرین گروه از دانشگاهیان که شامل 
سـه کاروان می شـدند نیـز 15 اردیبهشـت بـه ایـن سـفر اعـزام 
شـده اند و تـا آخـر هفتـه آینـده بـه کشـور بازخواهنـد گشـت.«

فقیهـی افـزود: »بیشـترین کاروان هـا کـه شـامل 259 کاروان 
می شـد، بـه صـورت هوایـی و 58 کاروان نیـز بـه صـورت زمینی 
بـه ایـن سـفر اعـزام شـده اند. همچنیـن اسـتان تهـران بـا 75 
کاروان بیشـترین اعزام هـا را بـه خـود اختصـاص داده و بعـد از 

آن اسـتان فـارس بـا 24 کاروان قـرار دارد.«

 گفت وگو خبر

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد تربت حیدریه در گفت وگو با »فرهیختگان« خبر داد

تولید محصولات هایتک برای کاهش اتکا به شهریه 
محصولاتی نظیر بالش کمک تنفسی و تولید بافت های عصبی با پایه ابریشم در شرکت دانش بنیان واحد 

تربت حیدریه تولید می شود

»خـــط تولیـــد محصـــول هایتک شـــرکت 
آزاد اســـلامی  دانش بنیـــان دانشـــگاه 
تربت حیدریه کلید خورد.« این خبری است که 
رئیس واحد تربت حیدریه آن را اعلام می کند و 
می گوید این محصولات هایتک در حوزه پک 
تنفسی و مهندسی پزشکی فعالیت می کنند. 
ســـورنا ســـتاری، معاون علمـــی و فناوری 
رئیس جمهـــوری و رئیس بنیاد ملی نخبگان 
هم چند روز پیش به این واحد دانشـــگاهی 
رفت و رســـما راه اندازی خط تولید محصول 
هایتک شرکت دانش بنیان برای تولید انبوه 

در فاز 2 شهرک صنعتی تربت حیدریه استارت خورد. 
محمدعلـــی علیـــزاده، رئیس دانشـــگاه آزاد اســـلامی 
تربت حیدریه در گفت وگو بـــا »فرهیختگان« از جزئیات 
ایـــن طرح و درآمدزایی آن ســـخن گفـــت. درآمدی که 
موجب می شـــود میزان قابل توجهی از اتکای دانشگاه 
به شـــهریه کاهش یابد؛ موضوعی که همواره مورد تاکید 
رئیس هیات موســـس و هیات امنا و رئیس دانشگاه آزاد 
اسلامی بوده است. به گفته او این شرکت دانش بنیان با 
محصولاتی نظیر بالش کمک تنفسی و تولید بافت های 

عصبی با پایه ابریشم که هر دو محصول دارای ثبت پتنت 
جهانی است به عنوان اولین واحد دانشگاه آزاد اسلامی 
در زمینه ثبت پتنت بین المللی شناخته می شود. آن طور 
که او خبر داده اســـت خط تولید این شرکت دانش بنیان 
برای تولید انبوه در فاز 2 شـــهرک صنعتی تربت حیدریه 

آغاز می شود. 
رئیس دانشـــگاه آزاد اسلامی واحد تربت حیدریه توضیح 
داد: »ما محصولی ارائه داده ایم که یک نوع روش کمک 
تنفسی اســـت. البته مجموع یک پک تنفسی است که 
در حوزه پزشـــکی فعالیت می کند. برای خط تولید این 
محصول زمینی را در شهرک صنعتی فاز دوم تربت حدیریه 
خریداری کردیم و قرار است در این زمین یک کارخانه تولید 
محصول راه اندازی شود. از چند سال پیش این موضوع 
پیگیری شـــده و اولین محصول آن تنها محصولی است 
که به عنوان محصول دانشگاه آزاد اسلامی تربت حیدریه 

ثبت پتنت شده است.« 
به گفته علیزاده این پتنت ثبت جهانی شـــده و مالکیت 
فکری آن نیز متعلق به دانشـــگاه آزاد اســـلامی است. او 
می گوید: »بر اســـاس موافقت هایی که در کمیســـیون 
دائمی اخذ شـــده و همچنین به تایید دکتر رهبر رسیده 

خط تولید آن این محصولات قرار است راه اندازی شود و 
کلنگ آن در همین چند روز آینده به زمین خواهد خورد 
تا ان شاءا... به زودی راه اندازی ساخت سوله و راه اندازی 

خط تولید را داشته باشیم.«
رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد تربت حیدریه در ادامه 
از نوع و البته نقش محصولات هایتک ســـخن می گوید. 
بـــه گفته او محصولات هایتک محصولاتی هســـتند که 
پتنت می شوند یعنی نمونه مشابه ندارند. علیزاده توضیح 
می دهد: »این محصولات نوعی تکنولوژی جدید هستند 
و بـــا دیگر محصولاتی که معمولا شـــبیه بـــه هم بوده یا 

کپی برداری از جای دیگر است، متفاوت است.« 
آن طـــور که او تاکید می کند محصـــولات هایتک واحد 
تربت حیدریـــه به دلیل خلاقیت و نوآوری که در آن انجام 
شده یک نمونه بی نظیر است. رئیس دانشگاه آزاد اسلامی 
واحد تربت حیدریه توضیح می دهد: »در پک تنفس تولید 
ما آن کارکرد نمو وایزلر که معمولا در مهندســـی پزشکی 
کپســـول های هوا و... است درون خود بالش قرار دارد و 

بخشی از اکسیژن را برای بیمار تامین می کند.«
بـــه گفته علیزاده چون دانـــش فنی این محصول جدید 
اســـت از آن به عنوان هایتک نامبرده می شـــود بنابراین 

این محصولات را هایتک می گویند. رئیس دانشگاه آزاد 
اســـلامی واحد تربت حیدریه در ادامه از درآمدزایی این 
شـــرکت دانش بنیان و محصولات آن ســـخن می گوید: 
»پیش بینی ما این اســـت که این نوع محصولات بخش 
قابل توجهی از درآمدزایی دانشگاه را به خود اختصاص 
دهد، چون میزان ســـرمایه گذاری دانشگاه در این طرح 
15 درصد اســـت. بر اســـاس موافقت اســـتان، شورای 
اقتصاد دانش بنیان اســـتان و کمیسیون دائمی قرار بر 
این شـــده است که این ســـرمایه گذاری تا 35 درصد در 
اســـتان بتواند افزایش پیدا کند. بـــه این معنی که اگر 
دیگر استان ها هم تمایلی داشته باشند می توانند در این 
شرکت ســـرمایه گذاری کنند.« او تاکید می کند: »ظرف 
18 ماه تا دو ســـال ســـرمایه اولیه این محصول بازگشت 

خواهد داشت و بعد از آن هم به درآمدزایی می رسد. این 
محصولات می تواند در کاهش اتکا به شهریه موثر باشد 
و پیش بینی اصلی ما این اســـت که در سال 97 چیزی 
حدود 100 تا 120 میلیون درآمدزایی برای دانشـــگاه 
داشـــته باشد. البته ما تصمیم گرفته ایم این رقم را دست 
پایین گرفته و تا حـــدودی واقع بینانه تر به موضوع نگاه 
کنیم، بنابراین پیش بینی واقعی تر این است که این طرح 
50 تا 60 میلیون برای ما درآمدزایی خواهد داشت. این 
درآمد می تواند رقم قابل توجهی به کاهش اتکا به شهریه 

کمک کند.« 
آن طور که علیزاده گفته اســـت مرکز رشد دانشگاه آزاد 
اسلامی تربت حیدریه در حوزه فناوری های نوین زیستی 

هم در یک ماه آینده راه اندازی می شود. 
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 نیمکت خبر      

 تجمیع دانشکده ها براساس میزان تقاضای 
دانشجو و تجانس علمی صورت گیرد

جلسـه شـورای گسـترش دانشـگاه آزاد اسـلامی بـه ریاسـت فرهـاد رهبـر 
رئیـس دانشـگاه آزاد اسـلامی و بـا حضـور همـه اعضـا دیـروز در سـازمان 
مرکزی دانشـگاه آزاد اسـلامی برگزار شـد. علیرضا رهایی، معاون آموزشـی 
و تحصیـلات تکمیلـی دانشـگاه آزاد اسـلامی دربـاره جزئیـات ایـن جلسـه 
گفـت: »در ایـن جلسـه بـه منظـور سـاماندهی رشـته ها و سـاختارها مقـرر 
شـد، سـند آمایش مبنای کار باشـد و رشـته ها و موضوعات علمی بر اسـاس 
ایـن سـند تعریـف شـوند.« او افـزود: »همچنین مسـاله تجمیع دانشـکده ها 
بایـد باتوجـه بـه میـزان تقاضای دانشـجو و تجانس علمی و مبنای آمایشـی 
در برنامـه قـرار گیـرد.« معـاون آموزشـی و تحصیـلات تکمیلـی دانشـگاه آزاد 
اسـلامی همچنیـن بـا اشـاره بـه سـاماندهی واحدهـای بین المللـی خاطـر 
نشـان کـرد: »مقـرر شـد در جهـت ارتقـای علمـی آنهـا هـر واحـد یـک واحـد 
معیـن از بیـن واحدهـای دانشـگاهی جامع داشـته باشـد. واحدهای معین 
نیـز نظـارت و هدایـت علمـی واحدهـای مزبـور را بر عهده خواهند داشـت.«

 نیمی از آموزشگاه های کنکور تهران غیر مجاز است

»در حـال حاضـر 12 هـزار آموزشـکده در سـطح کشـور در رابطـه بـا کنکـور 
فعـال هسـتند.« ایـن خبری اسـت که معاون آموزشـی وزیر علـوم آن را اعلام 
کـرده اسـت. خبـری که نشـان می دهـد حذف کنکور به ایـن زودی ها انجام 
نمی شـود. مجتبی شریعتی نیاسـر هم با اعلام آمار این موسسـات غیر مجاز 
می گویـد حـذف کنکـور 6 ماهـه یـا حتـی یک سـاله امکان پذیـر نیسـت. 
شریعتی نیاسـر کـه در سـومین همایـش آمـوزش عالـی سـخن می گفـت 
تاکیـد کـرد کـه بایـد وضعیـت پذیـرش دانشـجو اصلاح شـود و ایـن وضعیت 
پذیـرش مطلـوب نیسـت. نظـام پذیـرش مـا سیسـتمی اسـت کـه اضطـراب 
ایجـاد می کنـد و بـازار کاذبـی ایجـاد کـرده اسـت. در حـال حاضـر 12 هزار 
آموزشـکده در کشـور وجود دارد که به مباحث کنکور می پردازند. دو هزار از 
ایـن آموزشـکده ها در تهـران فعـال بوده و نیمی از آنها نیز غیرمجاز هسـتند.

 هفته خوابگاه های دانشجویی آغاز شد

 رئیـس صنـدوق رفـاه دانشـجویان وزارت علـوم 
گفت: »هفته خوابگاه های دانشـجویی با عنوان 
سراهای دانشجویی از امروز آغاز خواهد شد.« 

ذوالفقـار یزدان مهـر بـه خبرگـزاری »دانشـجو«، 
گفت: »هفته سـرا های دانشـجویی از 19 تا 25 
اردیبهشـت 97 با شـعار »سـرا های دانشجویی و 
حمایـت از کالای ایرانـی« برگـزار می شـود.« بـه گفته او، دانشـگاه ها موظف 
هسـتند در ایـن ایـام سـتادی بـا حضـور معاونـان و مدیـران آن دانشـگاه 
تشـکیل داده و با مشـارکت شـورای صنفی و انجمن های علمی، فرهنگی و 
دانشجویی برنامه ریزی و اقدام لازم به عمل آورند. صندوق رفاه دانشجویان 
وزارت علـوم در نظـر دارد از طرح هـا و ابتـکارات نـو و ارزنـده و تجربیـات 
موفـق و برتـر دانشـگاه ها در نشسـت سراسـری معاونـان دانشـجویی تقدیـر 
کنـد. بنابرایـن بایـد ترتیبـی اتخـاذ شـود تـا پـس از برگـزاری هفته سـرا های 

دانشـجویی، گزارشـی از اقدامات انجام شـده به این صندوق ارسـال شـود. 

 الکترونیکی کردن کتاب ها 
روشی برای جذب مخاطب است

مدیـرکل امـور پژوهشـی دانشـگاه آزاد اسـلامی بـا حضـور در غرفـه سـازمان 
چـاپ و نشـر دانشـگاه آزاد اسـلامی، بـه کاهـش میـزان علاقه منـدی بـه 
مطالعـه اشـاره کـرد و الکترونیکی کردن کتاب ها را روشـی بـرای پایین آوردن 
هزینه هـا دانسـت. بـه گـزارش »آنـا«، حمیدرضـا زمانـی زاده در ایـن بازدیـد 
طـی سـخنانی گفـت: »تجربه  نشـان می دهـد میزان اسـتقبال از کتابخوانی 
بـه صـورت کتاب هـای چاپـی، چـه در دانشـگاه های ایـران و چـه در دیگـر 
کشـورهای دنیـا در حـال کاهـش اسـت. بـا توجـه بـه مشـکلات حـوزه نشـر، 
الکترونیکـی کـردن کتـاب یکـی از روش هـای پاییـن آوردن هزینه هـا و 
جـذب مخاطـب کنونی اسـت. در سـال های اخیـر متقاضیان دوسـت دارند 
کتاب هـای الکترونیکـی بخواننـد کـه دانشـگاه نیـز بـا برنامه ریـزی، در حال 
حرکـت بـه سـوی چـاپ الکترونیکـی و دانشـگاه سـبز اسـت کـه همـگان از 
مزایـای آن ازجملـه کاهـش هزینه هـا، صرفه جویـی در کاغـذ، زمـان، مکان و 
نگهـداری آگاه هسـتند.« بـه گفتـه او، بسـیاری از درس ها بـه صورت مجازی 
تدریـس می شـوند و ضـروری اسـت کتابخانه هـای دانشـگاهی و کتاب های 

الکترونیکـی بیشـتر مجهز شـوند. 

 آغاز ثبت نام آزمون تعیین سطح زبان دکتری 
آزاد از ۲۲ اردیبهشت

ثبت نام نوبت دوم برای آزمون تعیین ســـطح زبان دوره دکتری دانشگاه آزاد 
اسلامی از شنبه 22 اردیبهشت ماه آغاز می شود. با توجه به درخواست های 
مکرر متقاضیانی که موفق به ثبت نام در آزمون تعیین سطح قبلی نشده اند، 
 ثبت نـــام آزمون بعدی از روز شـــنبه 22 اردیبهشـــت ماه از طریق ســـایت
 www.english.iau.ir آغاز خواهد شد. براساس مصوبه شورای برنامه ریزی 
آموزشی دانشـــگاه و به منظور بهبود سطح زبان انگلیسی دانشجویان دوره 
دکتری تخصصی، مرکز ســـنجش و پذیرش دانشـــگاه آزاد اسلامی اقدام به 

برگزاری کلاس های آمادگی زبان EPT کرده که شـــرط ورود به این کلاس ها 
شـــرکت در آزمون تعیین سطح زبان انگلیسی و کسب حداقل نمره200 از 
1000 است. متقاضیان با توجه به نمره کسب شده به سه سطح توانمندی 
دسته بندی می شوند. داوطلبانی که نمره آزمون تعیین سطح آنها بین200 تا 
390 شده در کلاس های سطح یک، داوطلبانی که نمره آزمون تعیین سطح 
آنها بین 400 تا 590 شـــده در کلاس های ســـطح دو و داوطلبانی که نمره 
آزمون تعیین سطح آنها بالاتر از 600 شده در کلاس های سطح سه ثبت نام 
می شـــوند. این کلاس ها در هر ترم به مدت یک ماه ونیم، 9 ساعت در هفته 
خواهد بود که جزئیات و روزهای برگزاری کلاس ها متعاقبا اعلام خواهد شد. 

  
 تخلف تحصیلی برادر آقای مسئول محرز شد

ابطحی، عضو کمیســـیون آموزش مجلس از محرز شدن تخلف تحصیلی 
برادر یکی از مسئولان خبر داد. گفتنی است رسیدگی به تخلفات تحصیلی 
این فرد در دانشگاه شهید بهشتی یکی از پرتکرار ترین خبرهای حاشیه ساز 
دانشگاهی در یک سال گذشته بوده که گویا این روز ها مراحل پایانی را طی 
می کند. در همین رابطه ابطحی گفته است: »روند بررسی پرونده تحصیلی 
نامبرده در کمیته سه نفره ای در کمیسیون آموزش مجلس پایان یافته است.« 

 شیوه نامه انتخابات نشریات دانشجویی 
بازنگری می شود

غفاری، معاون فرهنگی وزارت علوم از بازنگری در شیوه نامه انتخاب اعضای 
دانشجویی شـــورای نظارت بر نشریات وزارت علوم خبر داد. جمعه هفته 
گذشته انتخابات این شورا در دانشگاه اصفهان برگزار شد که حاشیه هایی 

در پی داشت. 
در پی این حاشیه ها تعدادی از دانشجویان به اشکالات موجود در شیوه نامه 
برگـــزاری این انتخابات انتقاد کرده بودند. غفاری در گفت و گو با آنا گفته 
اســـت: »شـــیوه نامه باید بازنگری شـــود، وقتی در میدان عمل، ایرادات 

شیوه نامه مشاهده می شود پس نیاز به بازنگری دارد.«


